



## 2024年度員工眷屬獎助學金申請 2024 Application for Scholarships and Bursaries for Dependents of Employees

申請日期 Application Date 2024/8/8~9/8 截止 (Deadline)



收件窗口 Receiving window  
 一樓\_資材司機：WH\_林心怡(May)分機 634  
 二樓\_製造部門：SMT\_劉美其(Maggie)分機 611  
 三樓\_製造部門：TAP\_王勝龍(Allen)分機 638  
 三樓\_辦公室：I/E\_張台麗(Ketty)分機 385  
 全廠\_品保部門：I/Q\_C\_蘇貝靜(Imp)分機 383

**辦法說明 Method description**

一、適用範圍：  
凡到職滿三個月以上之在職同仁，且其子女在各公(私)立之國小、國中、高中、專科含以上就學中，或於當年度畢業者。

二、申請條件：  
 1. 獎助學金之申請條件以學年之上、下學期分數平均。(有懲戒記錄者不得申請)。  
 2. 申請學校無德育資料不在此限。  
 3. 本公司同仁子女教育獎助學金之申請名額不受子女人數多寡之限制。但若父母同為本公司同仁者，以一人提出申請為限。  
 4. 符合資格之同仁於當年度公告之申請期限內，備妥相關資料向福委會提出申請，逾期則以棄權論。  
 5. 申請所須檢附文件：(1) 獎助學金申請單、(2) 學生證影本一份、(3) 戶口名簿影本一份、(4) 當年度之成績單影本一份(上、下學期)。  
 6. 學生證遺失，可以影本或在學證明書替代，提出申請。

一、Scope of application:  
Employees who have been employed for more than three months and whose children are studying in public (private) elementary schools, junior high schools, junior high schools, junior colleges or above, or who have graduated in the same year.

二、Application requirements:  
 1. The application conditions for scholarships and grants are based on the average score of the first and second semesters of the academic year, among which (Those with disciplinary records are not allowed to apply).  
 2. This does not apply to schools that do not have moral education materials.  
 3. The number of applications for the company's children's education scholarship is not limited by the number of children. However, if the parents are both colleagues of the company, only one person can apply.  
 4. Qualified colleagues shall prepare relevant materials and submit an application to the Welfare Committee within the application deadline announced in the year.  
 5. Documents to be attached to the application: (1) scholarship application form, (2) a copy of the student ID card, (3) a copy of the household register, (4) a copy of the current year's transcript (upper and lower semester).  
 6. If the student ID card is lost, it can be replaced by a photocopy or a certificate of enrollment, and an application can be made.

德育成績：80 分 <sup>↙</sup> Moral education score: 80 Fraction <sup>↙</sup>			
學歷 <sup>↙</sup> Academic qualifications <sup>↙</sup>	智育分數 <sup>↙</sup> Intellectual Score <sup>↙</sup>	獎金 <sup>↙</sup> Bonus <sup>↙</sup>	名額 <sup>↙</sup> Quota <sup>↙</sup>
國小 <sup>↙</sup> Primary school <sup>↙</sup>	各科須為優 <sup>↙</sup> Excellent in all subjects <sup>↙</sup>	NT\$2,000 <sup>↙</sup>	不限 <sup>↙</sup> Unlimited <sup>↙</sup>
國中 <sup>↙</sup> Junior high school <sup>↙</sup>	80 分以上 <sup>↙</sup> 80 Fraction or more <sup>↙</sup>	NT\$2,000 <sup>↙</sup>	不限 <sup>↙</sup> Unlimited <sup>↙</sup>
高中 <sup>↙</sup> Senior high school <sup>↙</sup>	80 分以上 <sup>↙</sup> 80 Fraction or more <sup>↙</sup>	NT\$3,000 <sup>↙</sup>	不限 <sup>↙</sup> Unlimited <sup>↙</sup>
專科以上 <sup>↙</sup> College or above <sup>↙</sup>	80 分以上 <sup>↙</sup> 80 Fraction or more <sup>↙</sup>	NT\$5,000 <sup>↙</sup>	不限 <sup>↙</sup> Unlimited <sup>↙</sup>

申請方式 How to apply  
 請掃描QR-Code或連結網址填寫「員工眷屬獎助學金」申請單，並檢附相關文件資料。(資料不完整，不予收件受理)  
 Please scan the QR-Code or the link to fill in the application form for the "Employee Dependent Scholarship and Bursary", and attach relevant documents. (Incomplete information will not be accepted)  
<https://docs.google.com/forms/d/1LKZigp5l2P-5Tqrwca6h86OhNRkza8-1afDTfqJuAHA/edit>



發放日期 Release date  
經福委會審核通過者，於 9/30 前發放獎助學金  
Those approved by the Welfare Committee will be awarded scholarships before 9/30

